
Protokół Nr XVI/07
z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej

w dniu 21 grudnia 2007 roku

Otwarcia  XVI sesji  Rady Miejskiej  w Karlinie  dokonał  Przewodniczący 

Rady  Miejskiej  w  Karlinie  Pan  Kazimierz  Ryszewski  o  godzinie  1200 

w Karlińskim Ośrodku Kultury. Powitał zebranych radnych oraz zaproszonych 

gości (listy obecności załączono do protokołu).

Przewodniczący  Rady stwierdził,  że  w  obradach  bierze  udział  15  radnych, 

co  stanowi  100%  ustawowego  składu  Rady  i  umożliwia  podejmowanie 

prawomocnych uchwał. 

Ad. 1b 

Pan  Kazimierz  Ryszewski  stwierdził,  że  radni  otrzymali  porządek  obrad 

dzisiejszej sesji i zwrócił się z pytaniem, czy są do niego propozycje zmian.

Pan  Waldemar Miśko  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Karlino  zaproponował 

wprowadzenie  do  porządku obrad  projektu  uchwały  w sprawie  sprostowania 

błędu pisarskiego. 

Zmiana  do  porządku  obrad  została  przyjęta  w  wyniku  jawnego 

i jednomyślnego głosowania radnych.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  Pan  Ryszewski  przedstawił 

porządek obrad, który został  przyjęty przez radnych w wyniku jawnego 

i jednomyślnego głosowania.

Porządek obrad:
1. Sprawy regulaminowe:

a) stwierdzenie prawomocności obrad,
b) przyjęcie porządku obrad, 
c) przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Miejskiej.



2. Sprawozdanie  Burmistrza Miasta i  Gminy Karlino o pracy w okresie 
międzysesyjnym.

3. Sprawozdanie  przewodniczących  z  działalności  stałych  komisji  Rady 
Miejskiej w Karlinie za II półrocze 2007 roku.  

4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Wolne wnioski i informacje.
6. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 rok, 
b) zmian  Gminnego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki 

Wodnej na rok 2007,
c) ustanowienia pomników przyrody,
d) ustanowienia  planu  ochrony  dla  rezerwatu  przyrody  ,,Warnie 

Bagno”,
e) zmiany  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Regulaminu  utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Karlino,
f) zmiany  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Miejsko  –  Gminnego 

Programu przeciwdziałania Narkomanii Miasta i Gminy Karlino na 
lata 2006 – 2011, na rok 2007,

g) podwyższenia  bonifikaty  od  ceny  nieruchomości  wpisanych  do 
rejestru zabytków,

h) przyjęcie planów pracy Komisji Rady Miejskiej na 2008 rok,
i) uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2008 rok,
j) sprostowania błędu pisarskiego.

7. Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje, zapytania i wnioski.
8. Zakończenie XVI sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

Ad. 1c

Pan  Kazimierz  Ryszewski  Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  protokół 

z XV sesji Rady Miejskiej w Karlinie był wyłożony do wglądu w Biurze Rady 

i zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są do jego treści uwagi lub wnioski do 

wniesienia?  Ponieważ  nie  zostały  zgłoszone  Przewodniczący  zaproponował 

przyjęcie go w wyniku jawnego głosowania.
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Protokół  Nr  XV/07  z  XV  sesji  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  odbytej 

w dniu  29 listopada 2007 roku został  przyjęty  przez  radnych w wyniku 

jawnego i jednomyślnego głosowania.

Ad. 2

Pan  Waldemar  Miśko  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Karlino  przedstawił 

sprawozdanie o pracy Urzędu w okresie międzysesyjnym tj. od dnia 28 listopada 

do dnia 21 grudnia 2007 roku (informacja załączona do protokołu). Dodał, że 

Pan  Homan  właściciel  Spółki  ,,Homanit  S.A.  przekazał  200.000zł  dotacji, 

chciał  on  przekazać  środki  na  cele  związane  z  edukacją,  może  dożywianie 

potrzebujących  dzieci  w  szkołach,  ale  na  ten  cel  są  wystarczające  środki 

w budżecie  Gminy i  zaproponowano,  aby zostały  one przekazane na remont 

Szkoły Podstawowej w Karlinie, która pilnie wymaga remontu wewnątrz oraz 

węzła  kuchennego  według  kosztorysów  ma  to  kosztować  około  800.000zł. 

Przyznane  200.000zł  będzie  można pokazywać  jako  wkład  własny,  aby móc 

pozyskać  środki  z  innych  źródeł.  Odbyło  się  też  kila  spotkań  z  Panem 

Homanem, między innymi u Biskupa Dajczaka, ponieważ chodzi o to, aby tej 

firmie zapewnić surowiec, jest z tym ogromny problem, inne, duże firmy mają 

zapewnione stałe dostawy z Lasów Państwowych, podkreślił, że rozmawiał już 

na ten temat z Wiceministrem Ochrony Środowiska, któremu podlegają Lasy 

Państwowe.   Wpłynął  wniosek  na  zakup  1ha  w Strefie  Ekonomicznej  przez 

firmę z  Koszalina  i  odbyło  się  też  kilka  spotkań  z  przedstawicielami  firmy 

branży  medycznej  również  zainteresowanych  zakupem,  ale  jeszcze  nie  są 

zdecydowani,  czy  ma to  być  8,  czy  16ha.  15  stycznia  będzie  miało  miejsce 

kolejne spotkanie z dużym inwestorem, który jest zainteresowany kupnem 50ha. 

Docelowo  miałaby  tam  powstać  fabryka,  która  pod  dachem  miałaby  30ha 

i  zatrudniała  do 1300 osób. Podkreślił,  że bardzo dużo dobrego,  jeśli  chodzi 
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o tego inwestora robi firma Homanit, a ściślej mówiąc Zarząd tej firmy i Pan 

Homan osobiście.

Ad. 3

Pani Bogumiła Hałasa Przewodnicząca Komisji Budżetu, Zdrowia, Kultury 

i  Oświaty  przedstawiła  sprawozdanie  z  działalności  Komisji  (sprawozdanie 

załączono do protokołu).

Pan Tomasz Pączek Przewodniczący Komisji Mieszkaniowej  i Gospodarki 

Komunalnej  przedstawił  sprawozdanie  z  działalności  Komisji  której 

przewodniczy (sprawozdanie załączono do protokołu).

Pan  Albin  Kryger  Przewodniczący  Komisji  Rolnictwa,  Ochrony 

Środowiska  i  Bezpieczeństwa  przedstawił  sprawozdanie  z  działalności 

kierowanej przez niego Komisji (sprawozdanie załączono do protokołu).

Pan Stanisław Spaleniak Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  przedstawił 

sprawozdanie  z  działalności  Komisji  (sprawozdanie  załączono do protokołu). 

Dodał, że podczas objazdu świetlic wiejskich stwierdzić można, że wewnątrz 

świetlice wyglądają nieźle, ale należałoby, a to nie jest na pewno duży koszt 

zadbać o elewację, chociaż pomalować.

Ad. 4

Ponieważ  nie  zostały  przez  radnych  zgłoszone  interpelacje  i  wnioski 

Przewodniczący zaproponował przejście do następnego punktu porządku obrad. 
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Ad. 5

Pan  Jan  Maciążek  Przewodniczący  Rady  Powiatu  Białogardzkiego 

podziękował  za  zaproszenie  i  w imieniu swoim oraz  radnych Rady Powiatu 

Białogardzkiego złożył  zebranym życzenia  spokojnych, zdrowych i  wesołych 

Świąt Bożego Narodzenia, podziękował za dotychczasową współpracę i życzył, 

aby układała się ona nadal jak najlepiej.

Pani Bogumiła Hałasa  poinformowała obecnych, że  podczas ślubowania klas 

pierwszych  w Szkole  Podstawowej  w Karlinie  obecni  byli  Burmistrz  Miasta 

i  Gminy Karlino  Pan Waldemar Miśko oraz  Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pan  Kazimierz  Ryszewski,  którym  bardzo  spodobały  się  szkolne  mundurki 

uczniów. Pani Anna Kolbusz Zastępca Przewodniczącego Rady Rodziców przy 

SP w Karlinie poprosiła o umożliwienie jej zabrania głosu.

Pani  Anna Kolbusz  powiedziała,  że  podczas  uroczystości  Pan  Miśko i  Pan 

Ryszewski  stwierdzili,  że  mundurki  są  tak  ładne,  że  również  chcieliby  takie 

posiadać.  W  związku  z  tym  Rada  Rodziców  przez  SP  w  Karlinie  podjęła 

decyzję,  aby wręczyć obu Panom mundurki  szkolne uszyte  w ich wymiarze. 

Następnie wręczyła Burmistrzowi Miasta i Gminy Karlino Panu Waldemarowi 

Miśko oraz Przewodniczącemu Rady mundurki szkolne.

Obaj Panowie potwierdzili, że rzeczywiście mundurki im się wówczas bardzo 

spodobały i podziękowali za prezenty.

Pani  Danuta  Butrym  Dyrektor  Karlińskiego  Ośrodka  Kultury 

poinformowała obecnych,  że w dniu dzisiejszym ustawiana jest obok Urzędu 

Miasta i  Gminy szopka bożonarodzeniowa oraz przedstawiła program na dni 

w których szopka będzie stała.

Pani Bożena Nadziejko Radna Rady Miejskiej w Karlinie  zwróciła się do 

zastępcy  Burmistrza  z  pytaniem,  czy  zgodnie  z  obietnicą  był  już  na  terenie 
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gminy, aby zapoznać się ze stanem dróg śródpolnych. Podkreśliła, że zwłaszcza 

fatalny jest stan drogi dojazdowej do Kolonii Mierzynek. Uszkodzenia powstały 

w wyniku przejazdu ciężkiego sprzętu firm budujących farmy wiatrowe.

Pani  Katarzyna  Siwko  Sołtys  Sołectwa  Mierzynek  powiedziała,  że  firma, 

której  sprzęt  spowodował uszkodzenia  już  poprawiła  nawierzchnię  drogi,  ale 

należy się spodziewać, że uszkodzenia nadal będą powstawała, ponieważ sprzęt 

ciężki nadal po drodze jeździ.

Pan Andrzej  Solecki  Sołtys  Sołectwa Syrkowice  i  Radny Rady Miejskiej 

w Karlinie zgłosił problem nagminnie spóźniającego się autobusu dowożącego 

dzieci  do  szkół  z  Mierzyna  i  Ubysławic.  Dzieci  bardzo  często  czekają  na 

transport i nie jest to sporadyczne zdarzenie. Również dziś miało miejsce.       

Pani Teresa Plichta Dyrektor Zakładu Oświaty w Karlinie  powiedziała, że 

problem ten był już zgłaszany i zostało w tej sprawie wystosowane pismo do 

przewoźnika, ale jeszcze raz zajmie się tym problemem i to zdarzenie wyjaśni.

Pani  Barbara  Świeczka  Sołtys  Sołectwa  Zwartowo  zażartowała,  że  kiedy 

w ubiegłym roku ustawiona była szopka bożonarodzeniowa, a ona statystowała 

w  niej  w  zamian  za  to  obiecano  jej  wybudowanie  kominka  w  świetlicy 

w  Zwartowie,  słowa  dotrzymano,  ponieważ  kominek  stoi.  Następnie 

podziękowała za to Burmistrzowi Waldemarowi Miśko, jego Zastępcy Markowi 

Lewandowskiemu, Dyrektorowi Karlińskiego Ośrodka Kultury Danucie Butrym 

oraz p.o. Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej Pawłowi Filipowicz.

Pan  Dariusz  Michalski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

zwrócił  się  do Prezesa Karlińskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego 

Pana Ryszarda Augustyniaka z propozycją, aby zainteresował się porządkiem na 

ulicy Konopnickiej, dodał, że tam od roku nie było sprzątane.
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Pan  Kazimierz  Ryszewski  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

przypomniał obecnym, że ogłoszony został konkurs ,,Na najładniejszą dekorację 

świąteczną”. Poinformował, że w roku bieżącym konkurs obejmie teren całej 

Gminy,  każdy  radny  wskaże  jeden  obiekt  ze  swojego  okręgu  wyborczego, 

a komisja dokona wyboru najładniejszych dekoracji spośród zgłoszonych.   

Pani  Mariola  Maksalon  Sołtys  Sołectwa  Kowańcz  stwierdziła,  że  bardzo 

zostały zniszczone drogi i ich pobocza, a nawet niektóre z pól przez właścicieli 

plantacji choinek, należałoby wyegzekwować od nich usunięcie szkód.

Pani Natalia Przygocka Sołtys Sołectwa Lubiechowo potwierdziła słowa Pani 

Maksalon, taka sama sytuacja ma miejsce w Lubiechowie, rozjechane chodniki 

i pobocza, a nawet uszkodzone dwie studzienki kanalizacyjne.

Ad. 6a

Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino omówiła  zmiany 

do budżetu  Miasta  i  Gminy  Karlino  na 2007 rok.  Po dokonanych zmianach 

budżet  zamyka  się  dochodami  w  wysokości  26.448.477,93zł,  wydatkami 

w wysokości 32.025.722,93zł oraz deficytem w wysokości 5.577.245,00zł.

Wiceprzewodniczący  Rady  Pan  Tomasz  Rusiecki  Miejskiej  w  Karlinie 

przedstawił treść projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy 

Karlino na 2007 rok.

Za podjęciem uchwały glosowało 14 radnych, nie było głosów przeciwnych, 

1  radny  wstrzymał  się  od  głosu.  W  wyniku  głosowania  Uchwała 

Nr XVI/169/07 została podjęta. 

7



Ad. 6b

Pan Paweł Filipowicz p.o. Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej 

i  Ochrony  Środowiska  w Urzędzie   Miasta  i  Gminy w Karlinie  omówił 

zmiany Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 

2007. Po dokonanych zmianach plan przedstawia się następująco; przychodami 

w wysokości 198.582,21zł oraz wydatkami w wysokości 198.582,21zł.

Pan  Dariusz  Michalski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

przedstawił  treść  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Gminnego  Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2007.

W wyniku jawnego i  jednomyślnego głosowania  Uchwała Nr XVI/170/07 

została podjęta. 

Ad. 6c

Pan Paweł Filipowicz p.o. Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej 

i  Ochrony  Środowiska  w Urzędzie   Miasta  i  Gminy w Karlinie  omówił 

projekt  uchwały  w  sprawie  uznania  za  pomniki  przyrody  dwóch  dębów 

szypułkowych w miejscowości Domacyno.

Pan Tomasz Rusiecki Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej przedstawił treść 

projektu uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody.

Uchwała Nr XVI/171/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego 

głosowania. 

8



Ad. 6d

Pan  Paweł  Filipowicz  omówił  kolejny  projekt  uchwały,  w  sprawie 

ustanowienia  planu  ochrony  dla  rezerwatu  przyrody  ,,Warnie  Bagno” 

położonego na terenie gmin Będzino, Biesiekierz i Karlino.

Pan  Dariusz  Michalski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

przedstawił treść projektu uchwały.

W  wyniku  jednomyślnego  głosowania  radnych  Uchwała  Nr  XVI/172/07 

została podjęta.

Ad. 6e

P.o. Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska 

Pan Filipowicz omówił zmiany w uchwale w sprawie uchwalenia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Karlino.

Pan  Tomasz  Rusiecki  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

przedstawił treść projektu uchwały.

Pan  Władysław  Łobaczewski  Prezes  Zakładu  Składowania 

i Unieszkodliwiania Odpadów w Krzywopłotach poinformował obecnych, że 

o tej  uchwale wiedział  już od poniedziałku, chciałby powiedzieć jak obecnie 

wygląda sytuacja Spółki 

Przewodniczący  Rady  Pan  Kazimierz  Ryszewski  przerwał  wypowiedź 

Prezesowi  Spółki  wypowiedź  i  stwierdził,  że  sesja  w  dniu  dzisiejszym  jest 

uroczysta i nie należy wracać ponownie do omawianych już wcześniej spraw. 

Zmiana w uchwale w sprawie przyjęcia Planu Gospodarki Odpadami na terenie 

Gminy  Karlino  dotyczy  jedynie  opóźnienia  terminy  zamknięcia  wysypiska 
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i rozpoczęcia od 1 stycznia 2010 roku jego rekultywacji, nie ma więc powodu 

do ponownych rozmów na ten temat, przynajmniej w najbliższym czasie. 

 Pan Władysław Łobaczewski zaprosił wszystkich radnych na teren wysypiska 

śmieci po 15 stycznia 2008 roku, kiedy będzie mógł więcej powiedzieć na temat 

sytuacji  Spółki.  Następnie  złożył  wszystkim obecnym życzenia  pomyślności 

z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia oraz Nowego 2008 roku., 

W wyniku jawnego i  jednomyślnego głosowania  Uchwała Nr XVI/173/07 

została podjęta.

Ad. 6f

Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino omówiła  zmiany 

do uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Miejsko  –  Gminnego  Programu 

przeciwdziałania Narkomanii Miasta i Gminy Karlino na lata 2006 – 2011, na 

rok 2007.

Wiceprzewodniczący  Rady  Pan  Dariusz  Michalski  przedstawił  treść 

omówionego projektu uchwały .

W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania Uchwała  Nr XVI/174/07 

została podjęta przez radnych. 

 Ad. 6g

Pan  Maciej  Myczka  Kierownik  Referatu  Rolnictwa  i  Gospodarki 

Nieruchomościami w Urzędzie  Miasta i Gminy w Karlinie omówił  projekt 

uchwały w sprawie  podwyższenia do 60% bonifikaty od ceny nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Karlino, położonych na terenie miasta Karlino – 
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obręb 005, oznaczonych w ewidencji gruntów jako działka nr 189 o powierzchni 

1764m²  i  działka  nr  245  o  powierzchni  3.8293ha,  wpisanych  do  rejestru 

zabytków pod nr 1181 i 1257.

Pan Tomasz Rusiecki Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej przedstawił treść 

projektu uchwały w sprawie  podwyższenia bonifikaty od ceny nieruchomości 

wpisanych do rejestru zabytków. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 2 radnych było przeciwnych, 

1 wstrzymał się od głosu. Uchwała Nr XVI/175/07 została podjęta. 

Ad. 6h

Pan  Kazimierz  Ryszewski  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

omówił   projekt  uchwały  w sprawie  przyjęcia  planów pracy stałych  komisji 

Rady Miejskiej na 2008 rok.

Pan  Dariusz  Michalski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  przedstawił 

treść omówionego projektu uchwały. 

Uchwała Nr XVI/176/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego 

głosowania. 

Ad. 6i 

Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino  omówiła projekt 

budżetu Miasta i Gminy Karlino. W 2008 roku ustala się dochody w wysokości 

-30.248.737 zł,  wydatki   w  wysokości-26.604.850 zł,  planowaną  nadwyżkę 

budżetu  w  wysokości- 3.643.887 zł,  która  zostanie  przeznaczona  na 

spłatę  rat  kredytów  i  pożyczek.  Ustala  się  przychody  i  rozchody  budżetu 
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i  tworzy  się  rezerwę  celową  w  wysokości-10.000zł,  z  przeznaczeniem  na 

realizację  zadań  z  zakresu  zarządzania  kryzysowego,  limity  na  wieloletnie 

programy  inwestycyjne  w  latach  2008-2010  realizowane  ze  środków 

pochodzących z  budżetu Unii  Europejskiej  oraz  przez państwa członkowskie 

oraz innych środków pochodzących ze źródeł zagranicznych nie podlegających 

zwrotowi.  Dochody  i  wydatki  rachunków  dochodów  własnych  jednostek 

budżetowych,  przychody i wydatki Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki  Wodnej  i  limity  zobowiązań  z  tytułu  emisji  papierów 

wartościowych  oraz  kredytów  i pożyczek  zaciąganych  na  finansowanie 

przejściowego deficytu budżetu, planowanego deficytu budżetu, do kwoty oraz 

spłatę  wcześniej  zaciągniętych  zobowiązań  z  tytułu  emisji  papierów 

wartościowych  oraz  zaciągniętych  pożyczek  i  kredytów.  Upoważnia  się 

Burmistrza do zaciągania zobowiązań na finansowanie wydatków na wieloletnie 

programy inwestycyjne w latach 2008-2010,  z tytułu umów, których realizacja 

w roku następnym jest niezbędna dla zapewnienia ciągłości działania jednostki 

i  termin zapłaty  upływa w roku następnym.  Ustala  się  dotacje dla  jednostek 

sektora finansów publicznych i jednostek spoza sektora finansów publicznych, 

celowe  na  zadania  własne.  Dochody  i  wydatki  związane  z  realizacją  zadań 

z  zakresu  administracji  rządowej  zleconych  odrębnymi ustawami  i  związane 

z  realizacją  zadań  wykonywanych  na  podstawie  porozumień  między 

jednostkami samorządu terytorialnego.  Ustala się dochody  z tytułu wydawania 

zezwoleń  na  sprzedaż  napojów  alkoholowych,  wydatki  w  wysokości  na 

realizację  zadań  określonych  w  gminnym  programie  profilaktyki 

i  rozwiązywania  problemów alkoholowych  i  zadań  określonych  w gminnym 

programie  przeciwdziałania  narkomanii.  Upoważnia  się  Burmistrza  do: 

zaciągania  kredytów  i  pożyczek  oraz  emisji  papierów  wartościowych  na 

pokrycie występującego w ciągu roku budżetowego deficytu budżetu jednostki 

samorządu  terytorialnego,  dokonywania  zmian  w  planie  wydatków 

budżetowych,  z  wyłączeniem  przeniesień  wydatków  między  działami, 
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przekazania  niektórych  uprawnień  do  dokonywania  przeniesień  planowanych 

wydatków innym jednostkom organizacyjnym gminy,  przekazania  uprawnień 

innym jednostkom do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja 

w roku następnym jest niezbędna dla zapewnienia ciągłości działania jednostki 

i  termin zapłaty  upływa w roku następnym,  udzielania  w roku budżetowym 

poręczeń  i  gwarancji  do  kwoty  -  500.000    zł,  lokowania  wolnych  środków 

budżetowych  na  rachunkach  bankowych  w  innych  bankach  niż  bank 

prowadzący obsługę budżetu gminy. Dodała również, że wpłynęła już Uchwała 

Nr  CXLIX/437/Z/2007  z  dnia  17  grudnia  2007  roku  Regionalnej  Izby 

Obrachunkowej  w  Szczecinie  Zespół  Zamiejscowy  w  Koszalinie  w  sprawie 

wydania  pozytywnej  opinii  o  przedłożonym  projekcie  uchwały  budżetowej 

Gminy Karlino na 2008 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego 

i objaśnieniami oraz Uchwała Nr CXLVII/435/Z/07 z dnia 13 grudnia 2007 roku 

w  sprawie  wydania  opinii  o  prawidłowości  załączonej  do  projektu  uchwały 

prognozy kwoty długu publicznego Gminy Karlino.

Pan Tomasz Rusiecki Wiceprzewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia budżetu gminy Karlino na 2008 rok.

Za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, 1 był przeciwny, 5 wstrzymało 

się od głosu. Uchwała Nr XVI/177/07 została podjęta większością głosów.

Ad. 6j

Pani  Danuta  Piwowarczyk  Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Karlino  omówiła 

projekt  uchwały w sprawie  sprostowania  błędu pisarskiego w ten sposób,  że 

w numerze uchwały wyraz ,,146” winien brzmieć ,,146a”.

Pan  Dariusz  Michalski  Wiceprzewodniczący  Rady  przedstawił  projekt 

uchwały w sprawie sprostowania błędu pisarskiego.
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Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nie było głosów przeciwnych, 

1  wstrzymał  się  od  głosu.  Uchwała  Nr  XVI/178/07  została  podjęta 

większością głosów.

Ad. 7

Pan Marek Lewandowski Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Karlino na 

temat dróg stwierdził,  że  należy  dotrzeć  do  firmy,  która  fizycznie  wykonuje 

ustawienie  słupów  do  wiatraków  i  jest  odpowiedzialna  za  uszkodzenia 

nawierzchni dróg i zostanie wystosowane odpowiednie pismo w tej sprawie.  

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino powiedział, że jest 

przeciwnikiem malowania elewacji, a właściwie ich ,,pacykowania” nawet jeśli 

nie są to duże pieniądze. Świetlice wymagają dociepleń, zarówno jeśli chodzi 

o dach, jak i ściany a wówczas potrzebny jest projekt na wykonanie elewacji, 

a w obecnej sytuacji Gminy na to nie stać. Są dwie możliwości pozyskania na 

ten  cel  środków Poinformował,  że  Związek  Miast  i  Gmin Dorzecza  Parsęty 

przygotowywać będzie dwa projekty. Jeden do Interregu IVA na dalsze remonty 

świetlic, ale to będą prawdopodobnie remonty w środku , jest jeszcze program 

operacyjny, gdzie budżet jest dzielony centralnie i środki rozdzielane w drodze 

konkursowej. Przewodniczący zarządu Związku wysłał już pisma do wszystkich 

członków  o  przygotowanie  odpowiednich  danych  i  będzie  konstruowany 

większy  projekt  do  realizacji  20,  a  może  30  mln.zł.  Tam  można  zgłaszać 

wnioski, jeśli chodzi o sprawy związane z oszczędnościami, które wykazują się 

dbałością o ekologię, muszą być zgłaszane duże projekty i obiekty użyteczności 

publicznej. Obecnie dofinansowanie, jakie można uzyskać wynosi 50% dotacja, 

50% środki własne. Podkreślił, że należy robić trwałe remonty, samo malowanie 

nie wystarczy.   
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Ad. 8

Pan  Kazimierz  Ryszewski  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

złożył  wszystkim obecnym życzenia  z  okazji  zbliżających  się  Świąt  Bożego 

Narodzenia  oraz  Nowego  2008  roku.  W  związku  ze  Świętami  na  sesję 

zaproszony  został  chór  ,,Passionato”,  aby  przedstawił  krótki  recital  kolęd 

i zaprosił wszystkich do wspólnego śpiewania.

Ksiądz  Parafii  Rzymsko  -  Katolickiej  pw.  Świętego  Michała  Archanioła 

Ludwik  Musiał  stwierdził,  że  piękna  tradycja  Świąt  Bożego  Narodzenia 

wyrosła w Kościele, piękne kolędy, choinka, należy podkreślać korzenie tych 

Świąt. Betlejem to historia, aż trudno uwierzyć, że są już takie miejsca gdzie nie 

stawia  się  szopek,  choinki  i  taki  wspólny  śpiew  kolęd,  to  cudowna  rzecz. 

Zaprezentował  książkę  profesora  socjologii  na  Uniwersytecie  w  Mediolanie 

i  zacytował  jej  fragment  ,,Czy  można  tradycję  Betlejem  usunąć  z  umysłu? 

Z umysłu tak, ale czy z historii?”. My mamy co dać, piękne zwyczaje wigilijne 

i opłatek. Wielką rolę w tym dziele odegrał Jan Paweł II ustawiając choinkę 

i  wprowadzając  zwyczaj  wigilii  w  Watykanie.  Złożył  zebranym  życzenia 

spokojnych i rodzinnych Świąt Bożego Narodzenia oraz zaprosił wszystkich do 

uczestnictwa w pasterce.   

Po wyczerpaniu się porządku obrad  sesji Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Karlinie  Pan Kazimierz  Ryszewski  podziękował  za  przybycie  i  udział 

radnym oraz zaproszonym gościom i o godzinie 1430 dokonał zamknięcia 

XVI sesji Rady Miejskiej w Karlinie.

Protokołowała:

Ilona Pyrtek-Safaryn
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	Protokół Nr XVI/07
	z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej
	w dniu 21 grudnia 2007 roku
	Otwarcia XVI sesji Rady Miejskiej w Karlinie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Kazimierz Ryszewski o godzinie 1200                      w Karlińskim Ośrodku Kultury. Powitał zebranych radnych oraz zaproszonych gości (listy obecności załączono do protokołu).
	Przewodniczący Rady stwierdził, że w obradach bierze udział 15 radnych,        co stanowi 100% ustawowego składu Rady i umożliwia podejmowanie prawomocnych uchwał. 
	Ad. 1b 
	Pan Kazimierz Ryszewski stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad dzisiejszej sesji i zwrócił się z pytaniem, czy są do niego propozycje zmian.
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino zaproponował wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie sprostowania błędu pisarskiego. 
	Zmiana do porządku obrad została przyjęta w wyniku jawnego                        i jednomyślnego głosowania radnych.
	Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Ryszewski przedstawił porządek obrad, który został przyjęty przez radnych w wyniku jawnego        i jednomyślnego głosowania.
	Porządek obrad:
	1.Sprawy regulaminowe:
	a)stwierdzenie prawomocności obrad,
	b)przyjęcie porządku obrad, 
	c)przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Miejskiej.
	2.Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Karlino o pracy w okresie międzysesyjnym.
	3.Sprawozdanie przewodniczących z działalności stałych komisji Rady Miejskiej w Karlinie za II półrocze 2007 roku.  
	4.Interpelacje i zapytania radnych.
	5.Wolne wnioski i informacje.
	6.Podjęcie uchwał w sprawie:
	a)zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 rok, 
	b)zmian Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2007,
	c)ustanowienia pomników przyrody,
	d)ustanowienia planu ochrony dla rezerwatu przyrody ,,Warnie Bagno”,
	e)zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Karlino,
	f)zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Miejsko – Gminnego Programu przeciwdziałania Narkomanii Miasta i Gminy Karlino na lata 2006 – 2011, na rok 2007,
	g)podwyższenia bonifikaty od ceny nieruchomości wpisanych do rejestru zabytków,
	h)przyjęcie planów pracy Komisji Rady Miejskiej na 2008 rok,
	i)uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2008 rok,
	j)sprostowania błędu pisarskiego.
	7.Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje, zapytania i wnioski.
	8.Zakończenie XVI sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 
	Ad. 1c
	Pan Kazimierz Ryszewski Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół           z XV sesji Rady Miejskiej w Karlinie był wyłożony do wglądu w Biurze Rady        i zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są do jego treści uwagi lub wnioski do wniesienia? Ponieważ nie zostały zgłoszone Przewodniczący zaproponował przyjęcie go w wyniku jawnego głosowania.
	Protokół Nr XV/07 z XV sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej                 w dniu 29 listopada 2007 roku został przyjęty przez radnych w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania.
	Ad. 2
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino przedstawił sprawozdanie o pracy Urzędu w okresie międzysesyjnym tj. od dnia 28 listopada do dnia 21 grudnia 2007 roku (informacja załączona do protokołu). Dodał, że Pan Homan właściciel Spółki ,,Homanit S.A. przekazał 200.000zł dotacji,  chciał on przekazać środki na cele związane z edukacją, może dożywianie potrzebujących dzieci w szkołach, ale na ten cel są wystarczające środki               w budżecie Gminy i zaproponowano, aby zostały one przekazane na remont Szkoły Podstawowej w Karlinie, która pilnie wymaga remontu wewnątrz oraz węzła kuchennego według kosztorysów ma to kosztować około 800.000zł. Przyznane 200.000zł będzie można pokazywać jako wkład własny, aby móc pozyskać środki z innych źródeł. Odbyło się też kila spotkań z Panem Homanem, między innymi u Biskupa Dajczaka, ponieważ chodzi o to, aby tej firmie zapewnić surowiec, jest z tym ogromny problem, inne, duże firmy mają zapewnione stałe dostawy z Lasów Państwowych, podkreślił, że rozmawiał już na ten temat z Wiceministrem Ochrony Środowiska, któremu podlegają Lasy Państwowe.  Wpłynął wniosek na zakup 1ha w Strefie Ekonomicznej przez firmę z Koszalina i odbyło się też kilka spotkań z przedstawicielami firmy branży medycznej również zainteresowanych zakupem, ale jeszcze nie są zdecydowani, czy ma to być 8, czy 16ha. 15 stycznia będzie miało miejsce kolejne spotkanie z dużym inwestorem, który jest zainteresowany kupnem 50ha. Docelowo miałaby tam powstać fabryka, która pod dachem miałaby 30ha                 i zatrudniała do 1300 osób. Podkreślił, że bardzo dużo dobrego, jeśli chodzi             o tego inwestora robi firma Homanit, a ściślej mówiąc Zarząd tej firmy i Pan Homan osobiście.
	Ad. 3
	Pani Bogumiła Hałasa Przewodnicząca Komisji Budżetu, Zdrowia, Kultury i Oświaty przedstawiła sprawozdanie z działalności Komisji (sprawozdanie załączono do protokołu).
	Pan Tomasz Pączek Przewodniczący Komisji Mieszkaniowej  i Gospodarki Komunalnej przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji której przewodniczy (sprawozdanie załączono do protokołu).
	Pan Albin Kryger Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa przedstawił sprawozdanie z działalności kierowanej przez niego Komisji (sprawozdanie załączono do protokołu).
	Pan Stanisław Spaleniak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji (sprawozdanie załączono do protokołu). Dodał, że podczas objazdu świetlic wiejskich stwierdzić można, że wewnątrz świetlice wyglądają nieźle, ale należałoby, a to nie jest na pewno duży koszt zadbać o elewację, chociaż pomalować.
	Ad. 4
	Ponieważ nie zostały przez radnych zgłoszone interpelacje i wnioski Przewodniczący zaproponował przejście do następnego punktu porządku obrad. 
	Ad. 5
	Pan Jan Maciążek Przewodniczący Rady Powiatu Białogardzkiego podziękował za zaproszenie i w imieniu swoim oraz radnych Rady Powiatu Białogardzkiego złożył zebranym życzenia spokojnych, zdrowych i wesołych Świąt Bożego Narodzenia, podziękował za dotychczasową współpracę i życzył, aby układała się ona nadal jak najlepiej.
	Pani Bogumiła Hałasa  poinformowała obecnych, że  podczas ślubowania klas pierwszych w Szkole Podstawowej w Karlinie obecni byli Burmistrz Miasta            i Gminy Karlino Pan Waldemar Miśko oraz Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Kazimierz Ryszewski, którym bardzo spodobały się szkolne mundurki uczniów. Pani Anna Kolbusz Zastępca Przewodniczącego Rady Rodziców przy SP w Karlinie poprosiła o umożliwienie jej zabrania głosu.
	Pani Anna Kolbusz powiedziała, że podczas uroczystości Pan Miśko i Pan Ryszewski stwierdzili, że mundurki są tak ładne, że również chcieliby takie posiadać. W związku z tym Rada Rodziców przez SP w Karlinie podjęła decyzję, aby wręczyć obu Panom mundurki szkolne uszyte w ich wymiarze.                      Następnie wręczyła Burmistrzowi Miasta i Gminy Karlino Panu Waldemarowi Miśko oraz Przewodniczącemu Rady mundurki szkolne.
	Obaj Panowie potwierdzili, że rzeczywiście mundurki im się wówczas bardzo spodobały i podziękowali za prezenty.
	Pani Danuta Butrym Dyrektor Karlińskiego Ośrodka Kultury poinformowała obecnych, że w dniu dzisiejszym ustawiana jest obok Urzędu Miasta i Gminy szopka bożonarodzeniowa oraz przedstawiła program na dni       w których szopka będzie stała.
	Pani Bożena Nadziejko Radna Rady Miejskiej w Karlinie zwróciła się do zastępcy Burmistrza z pytaniem, czy zgodnie z obietnicą był już na terenie gminy, aby zapoznać się ze stanem dróg śródpolnych. Podkreśliła, że zwłaszcza fatalny jest stan drogi dojazdowej do Kolonii Mierzynek. Uszkodzenia powstały w wyniku przejazdu ciężkiego sprzętu firm budujących farmy wiatrowe.
	Pani Katarzyna Siwko Sołtys Sołectwa Mierzynek powiedziała, że firma, której sprzęt spowodował uszkodzenia już poprawiła nawierzchnię drogi, ale należy się spodziewać, że uszkodzenia nadal będą powstawała, ponieważ sprzęt ciężki nadal po drodze jeździ.
	Pan Andrzej Solecki Sołtys Sołectwa Syrkowice i Radny Rady Miejskiej        w Karlinie zgłosił problem nagminnie spóźniającego się autobusu dowożącego dzieci do szkół z Mierzyna i Ubysławic. Dzieci bardzo często czekają na transport i nie jest to sporadyczne zdarzenie. Również dziś miało miejsce.       
	Pani Teresa Plichta Dyrektor Zakładu Oświaty w Karlinie powiedziała, że problem ten był już zgłaszany i zostało w tej sprawie wystosowane pismo do przewoźnika, ale jeszcze raz zajmie się tym problemem i to zdarzenie wyjaśni.
	Pani Barbara Świeczka Sołtys Sołectwa Zwartowo zażartowała, że kiedy        w ubiegłym roku ustawiona była szopka bożonarodzeniowa, a ona statystowała w niej w zamian za to obiecano jej wybudowanie kominka w świetlicy                 w Zwartowie, słowa dotrzymano, ponieważ kominek stoi. Następnie podziękowała za to Burmistrzowi Waldemarowi Miśko, jego Zastępcy Markowi Lewandowskiemu, Dyrektorowi Karlińskiego Ośrodka Kultury Danucie Butrym oraz p.o. Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej Pawłowi Filipowicz.
	Pan Dariusz Michalski Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie zwrócił się do Prezesa Karlińskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Pana Ryszarda Augustyniaka z propozycją, aby zainteresował się porządkiem na ulicy Konopnickiej, dodał, że tam od roku nie było sprzątane.
	Pan Kazimierz Ryszewski Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie przypomniał obecnym, że ogłoszony został konkurs ,,Na najładniejszą dekorację świąteczną”. Poinformował, że w roku bieżącym konkurs obejmie teren całej Gminy, każdy radny wskaże jeden obiekt ze swojego okręgu wyborczego,             a komisja dokona wyboru najładniejszych dekoracji spośród zgłoszonych.   
	Pani Mariola Maksalon Sołtys Sołectwa Kowańcz stwierdziła, że bardzo zostały zniszczone drogi i ich pobocza, a nawet niektóre z pól przez właścicieli plantacji choinek, należałoby wyegzekwować od nich usunięcie szkód.
	Pani Natalia Przygocka Sołtys Sołectwa Lubiechowo potwierdziła słowa Pani Maksalon, taka sama sytuacja ma miejsce w Lubiechowie, rozjechane chodniki  i pobocza, a nawet uszkodzone dwie studzienki kanalizacyjne.
	Ad. 6a
	Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino omówiła  zmiany do budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 rok. Po dokonanych zmianach budżet zamyka się dochodami w wysokości 26.448.477,93zł, wydatkami             w wysokości 32.025.722,93zł oraz deficytem w wysokości 5.577.245,00zł.
	Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki Miejskiej w Karlinie przedstawił treść projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 rok.
	Za podjęciem uchwały glosowało 14 radnych, nie było głosów przeciwnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. W wyniku głosowania Uchwała                    Nr XVI/169/07 została podjęta. 
	Ad. 6b
	Pan Paweł Filipowicz p.o. Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej           i Ochrony Środowiska w Urzędzie  Miasta i Gminy w Karlinie omówił  zmiany Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2007. Po dokonanych zmianach plan przedstawia się następująco; przychodami             w wysokości 198.582,21zł oraz wydatkami w wysokości 198.582,21zł.
	Pan Dariusz Michalski Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie przedstawił treść projektu uchwały w sprawie zmiany Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2007.
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania Uchwała Nr XVI/170/07 została podjęta. 
	Ad. 6c
	Pan Paweł Filipowicz p.o. Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej           i Ochrony Środowiska w Urzędzie  Miasta i Gminy w Karlinie omówił  projekt uchwały w sprawie uznania za pomniki przyrody dwóch dębów szypułkowych w miejscowości Domacyno.
	Pan Tomasz Rusiecki Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej przedstawił treść projektu uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody.
	Uchwała Nr XVI/171/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania. 
	Ad. 6d
	Pan Paweł Filipowicz omówił kolejny projekt uchwały, w sprawie ustanowienia planu ochrony dla rezerwatu przyrody ,,Warnie Bagno” położonego na terenie gmin Będzino, Biesiekierz i Karlino.
	Pan Dariusz Michalski Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie przedstawił treść projektu uchwały.
	W wyniku jednomyślnego głosowania radnych Uchwała Nr XVI/172/07 została podjęta.
	Ad. 6e
	P.o. Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Pan Filipowicz omówił zmiany w uchwale w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Karlino.
	Pan Tomasz Rusiecki Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie przedstawił treść projektu uchwały.
	Pan Władysław Łobaczewski Prezes Zakładu Składowania                                i Unieszkodliwiania Odpadów w Krzywopłotach poinformował obecnych, że o tej uchwale wiedział już od poniedziałku, chciałby powiedzieć jak obecnie wygląda sytuacja Spółki 
	Przewodniczący Rady Pan Kazimierz Ryszewski przerwał wypowiedź Prezesowi Spółki wypowiedź i stwierdził, że sesja w dniu dzisiejszym jest uroczysta i nie należy wracać ponownie do omawianych już wcześniej spraw. Zmiana w uchwale w sprawie przyjęcia Planu Gospodarki Odpadami na terenie Gminy Karlino dotyczy jedynie opóźnienia terminy zamknięcia wysypiska                  i rozpoczęcia od 1 stycznia 2010 roku jego rekultywacji, nie ma więc powodu do ponownych rozmów na ten temat, przynajmniej w najbliższym czasie. 
	 Pan Władysław Łobaczewski zaprosił wszystkich radnych na teren wysypiska śmieci po 15 stycznia 2008 roku, kiedy będzie mógł więcej powiedzieć na temat sytuacji Spółki. Następnie złożył wszystkim obecnym życzenia pomyślności         z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia oraz Nowego 2008 roku.,                                
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania Uchwała Nr XVI/173/07 została podjęta.
	Ad. 6f
	Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino omówiła  zmiany do uchwały w sprawie przyjęcia Miejsko – Gminnego Programu przeciwdziałania Narkomanii Miasta i Gminy Karlino na lata 2006 – 2011, na rok 2007.
	Wiceprzewodniczący Rady Pan Dariusz Michalski przedstawił treść omówionego projektu uchwały .
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania Uchwała  Nr XVI/174/07 została podjęta przez radnych. 
	 Ad. 6g
	Pan Maciej Myczka Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami w Urzędzie  Miasta i Gminy w Karlinie omówił  projekt uchwały w sprawie podwyższenia do 60% bonifikaty od ceny nieruchomości stanowiących własność Gminy Karlino, położonych na terenie miasta Karlino – obręb 005, oznaczonych w ewidencji gruntów jako działka nr 189 o powierzchni 1764m² i działka nr 245 o powierzchni 3.8293ha, wpisanych do rejestru zabytków pod nr 1181 i 1257.
	Pan Tomasz Rusiecki Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej przedstawił treść projektu uchwały w sprawie podwyższenia bonifikaty od ceny nieruchomości wpisanych do rejestru zabytków. 
	Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 2 radnych było przeciwnych, 1 wstrzymał się od głosu. Uchwała Nr XVI/175/07 została podjęta. 
	Ad. 6h
	Pan Kazimierz Ryszewski Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie omówił  projekt uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej na 2008 rok.
	Pan Dariusz Michalski Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej przedstawił treść omówionego projektu uchwały. 
	Uchwała Nr XVI/176/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania. 
	Ad. 6i 
	Pan Tomasz Rusiecki Wiceprzewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Karlino na 2008 rok.
	Za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, 1 był przeciwny, 5 wstrzymało się od głosu. Uchwała Nr XVI/177/07 została podjęta większością głosów.
	Ad. 6j
	Pani Danuta Piwowarczyk Sekretarz Miasta i Gminy Karlino omówiła projekt uchwały w sprawie sprostowania błędu pisarskiego w ten sposób, że        w numerze uchwały wyraz ,,146” winien brzmieć ,,146a”.
	Pan Dariusz Michalski Wiceprzewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie sprostowania błędu pisarskiego.
	Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nie było głosów przeciwnych, 1 wstrzymał się od głosu. Uchwała Nr XVI/178/07 została podjęta większością głosów.
	Ad. 7
	Pan Marek Lewandowski Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Karlino na temat dróg stwierdził, że należy dotrzeć do firmy, która fizycznie wykonuje ustawienie słupów do wiatraków i jest odpowiedzialna za uszkodzenia nawierzchni dróg i zostanie wystosowane odpowiednie pismo w tej sprawie.  
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino powiedział, że jest przeciwnikiem malowania elewacji, a właściwie ich ,,pacykowania” nawet jeśli nie są to duże pieniądze. Świetlice wymagają dociepleń, zarówno jeśli chodzi       o dach, jak i ściany a wówczas potrzebny jest projekt na wykonanie elewacji,        a w obecnej sytuacji Gminy na to nie stać. Są dwie możliwości pozyskania na ten cel środków Poinformował, że Związek Miast i Gmin Dorzecza Parsęty przygotowywać będzie dwa projekty. Jeden do Interregu IVA na dalsze remonty świetlic, ale to będą prawdopodobnie remonty w środku , jest jeszcze program operacyjny, gdzie budżet jest dzielony centralnie i środki rozdzielane w drodze konkursowej. Przewodniczący zarządu Związku wysłał już pisma do wszystkich członków o przygotowanie odpowiednich danych i będzie konstruowany większy projekt do realizacji 20, a może 30 mln.zł. Tam można zgłaszać wnioski, jeśli chodzi o sprawy związane z oszczędnościami, które wykazują się dbałością o ekologię, muszą być zgłaszane duże projekty i obiekty użyteczności publicznej. Obecnie dofinansowanie, jakie można uzyskać wynosi 50% dotacja, 50% środki własne. Podkreślił, że należy robić trwałe remonty, samo malowanie nie wystarczy.   
	Ad. 8
	Pan Kazimierz Ryszewski Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie złożył wszystkim obecnym życzenia z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia oraz Nowego 2008 roku. W związku ze Świętami na sesję zaproszony został chór ,,Passionato”, aby przedstawił krótki recital kolęd               i zaprosił wszystkich do wspólnego śpiewania.
	Ksiądz Parafii Rzymsko - Katolickiej pw. Świętego Michała Archanioła Ludwik Musiał stwierdził, że piękna tradycja Świąt Bożego Narodzenia wyrosła w Kościele, piękne kolędy, choinka, należy podkreślać korzenie tych Świąt. Betlejem to historia, aż trudno uwierzyć, że są już takie miejsca gdzie nie stawia się szopek, choinki i taki wspólny śpiew kolęd, to cudowna rzecz. Zaprezentował książkę profesora socjologii na Uniwersytecie w Mediolanie          i zacytował jej fragment ,,Czy można tradycję Betlejem usunąć z umysłu?           Z umysłu tak, ale czy z historii?”. My mamy co dać, piękne zwyczaje wigilijne  i opłatek. Wielką rolę w tym dziele odegrał Jan Paweł II ustawiając choinkę          i wprowadzając zwyczaj wigilii w Watykanie. Złożył zebranym życzenia spokojnych i rodzinnych Świąt Bożego Narodzenia oraz zaprosił wszystkich do uczestnictwa w pasterce.   
	Po wyczerpaniu się porządku obrad  sesji Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Kazimierz Ryszewski podziękował za przybycie i udział radnym oraz zaproszonym gościom i o godzinie 1430 dokonał zamknięcia        XVI sesji Rady Miejskiej w Karlinie.
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